

PROGRAMM

Tanz im August 2018

	Fr 10.8.	Sa 11.8.	So 12.8.	Mo 13.8.	Di 14.8.	Mi 15.8.	Do 16.8.	Fr 17.8.	Sa 18.8.	So 19.8.	Mo 20.8.	Di 21.8.
HAU1		21:00–22:05 La Veronal Pasionaria	21:00–22:05 ▲						21:00–22:00 ▲ Robyn Orlin Oh Louis...	19:00–20:00		
HAU2		17:00–18:00 Ola Maciejewska BOMBYX MORI	19:00–20:00					21:00–22:10 Voetvolk / Lisbeth Gruwez The Sea Within	19:00–20:10 ▲	21:00–22:10		
HAU3		19:00–20:00 Thiago Granato Trrr	17:00–18:00 ▲	21:00–22:00	19:00–20:00		21:00–22:15 ▲ Maija Hirvanen Art and Love	19:00–20:15 ●	17:00–18:15			
Capitain Petzel												
Deutsches Theater Berlin												
Haus der Berliner Festspiele	19:00–20:20 Ballet de l'Opéra de Lyon Trois Grandes Fugues	19:00–20:20 ■ ↗	19:00–20:20 ↗					19:00–20:20	19:00–20:20	17:00–18:20 ▲		
	21:00–23:30 THE AGENCY Medusa Bionic Rise ab 21:00 Eröffnungsparty	21:00–22:30	21:00–22:30									
KINDL – Zentrum für zeitgenössische Kunst							18:00–21:00 Isabelle Schad INSIDE OUT	18:00–21:00 ▲	15:00–18:00	15:00–18:00		
Outdoor		Sony Center am Potsdamer Platz 13:00–13:45 + 16:00–16:45 STREB SEA (Singular Extreme Actions) Ⓢ										
Sophiensæle		17:00–18:15 Björn Säfsten Landscapes of I	17:00–18:15 ●	19:00–20:15 ▲			19:00–20:20 Nora Chipaumire portrait of myself as my father	19:00–20:20 ▲	19:00–20:20			
Volksbühne Berlin												

Festivalzentrum	Bibliothek im August	16:00–21:00					16:00–21:00				
		◆ What remains? On Archives and Dance ◆ Moving (the) Image: Encounters with Visual Arts	■ Elizabeth Streb & Special Guest ▲ Thiago Granato				▲ Maija Hirvanen	Scribe	Scribe	◆ Ein Countdown für den Modernen Tanz	
	WAU	ab 23:00 Party						# Whistle While You Work ▲ Lisbeth Gruwez		ab 23:00 Party	

PROFESSIONALS

Tanz im August 2018

Akkreditierung

Voraussetzung für die Akkreditierung ist die derzeitige professionelle Tätigkeit im Bereich Tanz. Sie erhalten per Mail einen Rabattcode mit dem Sie online Ihre Tickets buchen können. Je nach Verfügbarkeit ist der Kauf einer Karte pro Produktion zum ermäßigten Preis möglich. Akkreditierung und weitere Informationen zu Unterkunft, Anreise, Orientierung, etc. unter www.tanzimaugust.de/professionals

Accreditation

To receive accreditation, you must be currently working professionally in the field of dance. You will receive a discount code via email which you can use to book your tickets online. Subject to availability, you will be able to buy one ticket per production at the reduced price. Accreditation and further information about accommodation, travel, directions, etc. under www.tanzimaugust.de/professionals

Toast 'n' Talk

Das neue Format Toast 'n' Talk richtet sich explizit an Professionals und Journalist*innen. An drei Freitagen im Festival bieten wir in legerer Atmosphäre eine Plattform des Austauschs an, unabhängig vom Zeitdruck rund um die Abendveranstaltungen. Bei belebendem Kaffee und frischem Toast in der Bibliothek im August (HAU2) regen kurze moderierte Gespräche mit Künstler*innen des Festivals zum weiteren Kennenlernen an.

The new format Toast 'n' Talk is specifically aimed at professionals and journalists. On three festival Fridays we offer a platform for interchange in a casual atmosphere, away from the time pressure of the evening events. Accompanied by wake-up coffee and fresh toast, short moderated conversations with festival artists in the Bibliothek im August (HAU2) are an invitation to meet and network.

17., 24.+31.8., 11:00 | Bibliothek im August